
Ciechanów,dn.18.01.2023 r. 

Joanna Kiszkurno 

Radna Rady Miasta Ciechanów 

 

 

                                                           Sz. P. Krzysztof Kosiński 

                                                                 Prezydent Miasta Ciechanów 

 

Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 Na prośbę Mieszkańców uprzejmie proszę o przeanalizowanie stanu 

nawierzchni ulicy Polnej i podjęcie działań, które poprawią warunki przemieszczania 

się w tym rejonie. Teren ten jest licznie uczęszczany przez ciechanowian, którzy 

przechodzą tamtędy do pracy, do sklepów (Carrefour, Kaufland i innych), na plac 

zabaw przy ul. Harcerskiej. Ulica ta komunikuje ze sobą Aleksandrówkę, Osiedle 

Jeziorko z Osiedlem Witosa i centrum miasta. Aktualnie po ulewnych deszczach nie 

nadaje się do użytku. Kilka razy w ciągu roku droga jest naprawiana, wykładana 

tłuczniem, równana, jednak problem wciąż powraca, generując kolejne koszty dla 

miasta. Dodatkowo aktualnie u zbiegu Polnej i Armii Krajowej tworzy się olbrzymia 

kałuża uniemożliwiająca przejście od strony pasów dla pieszych do Polnej 

(zamieszczam zdjęcia). Może warto byłoby zastosować jakieś inne rozwiązanie,  

aby zapobiec tego typu sytuacji na przyszłość, może odwodnić teren. Proszę  

o rozważenie różnych możliwości, aby pozwolić mieszkańcom bezpiecznie 

użytkować tę popularną trasę. 

W załączeniu zamieszczam zdjęcia tego miejsca. Proszę o pozytywne rozpatrzenie 

mojej prośby. 
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